
Bestyrelsesmøde torsdag 5. januar 

Referent: Youssef 

 

1: Godkendelse af referat 
Strømmen er steget med 50.000 kroner fra 2021 til 2022 
Pt. er der budgetteret med 100.000 kroner til strøm 
Thom undersøger, om man kan betale strømregningen månedsvist i 
stedet for kvartalsvist, så vi betaler for det vi bruger. 
Opfølgning med VVS. Fejl med varme – skyldes formentligt gammelt hus 
og gamle radiatorer. VSS’er har kigget på huset, og fandt anledning til at 
udskifte vekslere, som vil være en udskrivning på 6000 kroner. LDD 
afregner direkte. 
Før jul var der udfordringer med, at strømmen altid gik. Selvom taget er 
nyt, er der ikke luftcirkulation deroppe, og derved dannes der kondens, 
og strømmen kortslutter. Sannes Peter er på sagen. Udgift til dette er på 
10.000 kroner. 
Opfordring til pædagogerne om at skrive en præcisering af, hvor meget 
tøj, forældrene skal have med til børnene. Forældrene skal orienteres af 
pædagogerne stuevis. 
 

Referatet er godkendt af bestyrelsen. 

 

2: Siden sidst 

Thom holder møde med Lene A og Merethe på mandag den 9/1 i 
legepladsudvalget.  
Legepladsen er der styr på i forhold til hvad der skulle rykkes rundt på. 

 

 



 

3: Nyt fra institutionen 

Seneste økonomiopfølgning fra 30. november. Sådan som det ser ud lige 
nu: 

Alle er tilbage efter en velfortjent juleferie, og er kommet godt ind i 2023. 
Der har ikke været noget pasningsbehov mellem jul og nytår, så der har 
minimum været 10 dage med aflastning fra jobbet for alle ansatte. I løbet 
af foråret vil der blive sat en apv i gang med en digital og anonym 
rundspørge. Alt sammen med fokus på arbejdsmiljøet.  

b. Økonomi: i. Der er i dagens mødemappen lavet en lavet en 
økonomiopfølgning pr. 301122. Det viser at årets forventede resultat er 
pt. -229.217,- DKK ii. Den 21. december 2022 – er der afholdt møde med 
køkkenet. Hvor der er talt budget for køkkenet iii. Børnetal pr. 1. januar 
2023. 1. Basserne: 17 børn 2. Spirerne: 21 børn 3. Grøn stue: 27 børn 4. 
Gul stue: 27 børn PERSONALEREP: Andrea er nyvalgt 
personalerepræsentant.  

c. Nyt ang. Personalet: a. Børnehaveteamet med grøn og gul stue består 
pt. af Sanne A. (pæd), Jytte (pæd), Lene A. (pæd), Line (pæd), Francesca 
(medhj) og Frida (medhj). De er pt delt op i spilopper og krudtugler frem 
til og med 28. februar 2023. Spilop-voksne er: Jytte og Sanne A. 
Krudtuglevoksne er: Line, Lene A, Francesca og Frida. b. Småbørnsteamet 
med basser og spirer består af Rikke (pæd), Sussi (pæd), Lene B. (pæd), 
Ane (medhj), Kara (medhj), Anne K. (pæd), Andrea (pæd), Merete (pæd) 
og Martin (medhj). Andre: I køkkenet er Maiken og Layla.  

d. De fire medhjælpere: Kara, Martin, Francesca og Frida er alle fire i 
midlertidige stillinger frem til og med 31. januar 2023. Der er mulighed for 
forlængelse af deres stillinger.  

e. Rikke og Sussi er tilbage i delvis sygemeldinger. Rikke havde opstart 21. 
november 2022, og Sussi er startet op den 2. januar 2023. De er begge i 



en rytme der hedder 3 dag om ugen med 3 timer pr. dag, og de er begge 
ned hos basserne.  

f. Følgende er fortsat sygemeldte: Lene W er sygemeldt frem til 25. 
februar 2023, hvor efter hun går på barsel. Marianne er forsat sygemeldt 
frem til hendes stop hos os pr. 31. januar 2023. Sidsel er fortsat 
sygemeldt frem til hendes stop hos os pr. 28. februar 2023. – er I dagens 
mødemappe lavet en mappe der hedder Elforbrug 2021-2022. I den er 
der en  

g. Strøm opsamling af forbrug for 2021 og en for 2022. Sidste år 2022, er 
endnu ikke opgjort for sidste kvartal. Den kommer midt januar 2023. For 
2023 er der budgetteret med 100.000, - DKK til el.  

h. Personaleudvalg: Legepladsudvalg – bestående af Merete (spi), Lene A 
(sous) og undertegnede – holder møde mandag den 9. januar 2023, om 
legepladsen. 

 

Opfølgning førstehjælp – der bliver lavet et skriv fra Sundhed.dk, som skal 
handle om, hvad man skal gøre, hvis man ender i en situation, hvor 
førstehjælp bliver nødvendigt.  

Tag på terrasse, opfølgning fra sidst. Peter og Bjørn er på. De har gjort et 
eller andet, lyder det fra Thom. 

4: Nyt fra bestyrelsen: 

A Udvalg (Økonomi, forældreengagement/legeplads og fonde) 

Vi slår et slag for, at vi får arbejdet mere i de udvalg, vi er en del af. 
Oversigt over udvalg: Legepladsudvalg: Ann-Kristin, Malene og Youssef er 
en del af dette udvalg. Festudvalg: Sanne og Signe. Økonomiudvalg: Jon 
og Anne. 

 



 

5: Punkter fra forældre 

Intet nyt. 

6: Punkter til kommende møder 

Opsummering fra de forskellige udvalg. Udvalgene skal mødes inden den 
21. februar, for at få afklaret forskellige punkter. 

 
A: Resterende info fra Nana Nyhus 

 

7: Eventuelt 

Henvendelse omkring at få en oversigt tilbage i papirformat, så man kan 
orientere sig om vigtige datoer.  

Blå futter, kan det skaffes? 

Kan der findes en ny løsning til den gule eller den grønne dør? 

 


